
 

#ConstruïmSallent 
 

Una nova legislatura, un nou repte 
 

Engeguem una nova legislatura després de les eleccions del passat mes de maig. Una legislatura plena de reptes pel municipi de Sallent i amb una molt 

àmplia majoria absoluta a l’equip de govern, però una legislatura on Junts per Sallent treballarem perquè el nostre poble avanci i no perdi oportunitats. 

Veurem el tarannà de l’equip de govern, la voluntat d’arribar a acords, de tenir en compte les diferents sensibilitats i punts de vista, perquè encara que 

l’alcalde tingui majoria absoluta no vol dir que tot es faci bé, i per això també hi serem nosaltres. Volem treballar perquè sigui la legislatura de la residència, 

de culminar l’obertura de Sallent al riu, de generar oportunitats per als nostres joves i poder viure en un poble segur, net i amable. 

Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet hi serem, amb la nostra regidora Anna Maria Fernandez i amb un ampli equip al darrera que volem contribuir amb 

l’ajuda de tothom a posar el nostra gra de sorra a que Sallent tingui present a tothom. 

 

Enhorabona a tothom per una altra gran Festa Major 
 

No volem deixar passar aquesta oportunitat per donar l’enhorabona al conjunt de la població per una altra gran Festa Major. La Festa Major és un gran 

moment del nostre poble, un moment on es veu la vitalitat i l’energia del nostre municipi, i des de Junts volem agrair a tothom qui o ha fet possible, 

entitats, clubs, ajuntament, a tothom que ens ha fet gaudir aquests dies. 

Esperem que tinguem un molt bon curs escolar pels estudiants i pels que comença de nou 

la rutina, un curs ple d’esperança i feina per a tothom. 

 
 
 
 
 

ENS PREOCUPA: Les Okupacions delinqüencials a Sallent 
 

En aquestes pàgines tractarem temes del municipi que ens preocupen, que considerem que hem d’afrontar com a poble i que massa sovint queden 

amagats a les carpetes de l’equip de govern. Les okupacions estan esdevenint un problema també al nostre municipi, cada dia sentim que hi ha més pisos 

okupats, i mots d’ells per part de persones que hi arriben a través de màfies il·legals. 

Des de Junts volem denunciar aquest fet, i posar-nos a disposició per poder actuar. Hem de treballar perquè els nostres veïns no hagin de patir perquè 

t’okupin un pis de la teva propietat, o que okupes molestin al teu entorn i generin problemes d’inseguretat. 

Junts per Catalunya va impulsar una llei al Parlament perquè l’Ajuntament pugués instar al desnonament dels pisos okupats que generin problemes de 

convivència al seu entorn. Hem de començar per aquí, no podem permetre que veïns nostres tinguin por o pateixin inseguretat i amenaces per part 

d’okupacions delinqüencials del nostre municipi. 

Ens posem a la disposició dels veïns i de l’equip de govern per treballar aquest tema sense demora, ja que considerem que s’està fent massa gran, també 

a Sallent. 


